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Protokół nr XII/19

XII Sesja Rady Gminy Ornontowice

Obrady rozpoczęto 24 października 2019 roku o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:00 tego samego dnia.

Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2 do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych.
Obecni:
1. Marian Blacha
2. Grzegorz Hawełka
3. Eugeniusz Kaczor
4. Aleksandra Krzemińska
5. Wojciech Kubicki
6. Łukasz Machulik
7. Zbigniew Machulik
8. Ryszard Milanowski
9. Henryk Nieużyła
10. Grzegorz Pałka
11. Sebastian Spyra
12. Patryk Szwechowicz
13. Katarzyna Walczak
14. Adam Widenka
15. Tadeusz Zientek

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  powitał  obecnych  na  sesji  radnych,  pracowników  Urzędu  Gminy  oraz
zaproszonych gości, stwierdzając, że na ustawowy stan 15-tu radnych obecnych jest 15-tu radnych, wobec
czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.

2. Uwagi do porządku obrad.
W związku z wnioskiem Wójta dotyczącym wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice  Przewodniczący przeprowadził głosowanie
w sprawie wprowadzenia w/w projektu uchwały do porządku obrad.

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice w punkcie 9 podpunkt a. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice, został 
wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie.

Kolejno Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad.



Głosowano w sprawie: przyjęcia zmienionego porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
W  przedmiotowym  punkcie  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  głosowania  nad  przyjęciem  protokołu
Nr XI/19 z sesji, która odbyła się dnia 26.09.2019 r.
W związku z problemami technicznymi Przewodniczący zarządził głosowanie przez podniesienie ręki.

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z ostatniej sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Protokół Nr XI/19 z sesji, która odbyła się dnia 26.09.2019 r., został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych jednostki za poprzedni rok szkolny.
W/w informacja  została  przedstawiona  przez  Sekretarz  Gminy Panią  Joannę  Jeleń  w formie  prezentacji
multimedialnej a dotyczyła: struktury zatrudnienia w Zespole Szkolno-Przedszkolnym, liczby wychowanków
i  uczniów,  zajęć  pozalekcyjnych,  udziału  uczniów  w  konkursach,  dochodów  i  wydatków,  wyników
egzaminów  gimnazjalnych  i  ośmioklasistów,  wyników  przeprowadzonych  kontroli  oraz  stypendiów
specjalnych.

5. Wybory ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Mikołowie.
Przed przystąpieniem do wyboru ławników głos zabrał Radca Prawny Pan Paweł Piotrowicz, który wyjaśnił,
iż  w  projekcie  uchwały  dotyczącym  wyboru  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Katowicach  nastąpiła
konieczność wprowadzenia  autopoprawki z  projektu uchwały usunięto  zapis „do orzekania  w sprawach
rodzinnych”. Jak wyjaśnił radca w przypadku wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach, nie
należy wskazywać bezpośrednio do orzekania w jakich sprawach wybiera się ławnika tj. czy do orzekania w
sprawach karnych czy rodzinnych, to pozostaje w kompetencji Prezesa Sądu. Inna sytuacja jest w przypadku
wyboru ławników do  Sądu Rejonowego w Mikołowie gdzie można wskazać do orzekania w jakich sprawach
wybiera się ławnika.
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił ramowy harmonogram dotyczący wyboru ławników sądowych.

Przewodniczący  Rady  będący  jednocześnie  Przewodniczącym  Zespołu  ds.  opiniowania  kandydatów  na
ławników przedstawił stanowisko  na  temat  kandydatów  na  ławników  sądowych  –  załącznik  nr  3  do
protokołu.

Wybory  ławników  odbywają  się  na  podstawie  ustawy  z  dnia  27  lipca  2001r.  -  Prawo  
o ustroju sądów powszechnych oraz rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 9 czerwca 2011 r. w
sprawie  sposobu  postępowania  z  dokumentami  złożonymi  radom gmin  przy  zgłaszaniu  kandydatów na
ławników oraz wzoru karty zgłoszenia.



Prezes Sądu Okręgowego w Katowicach pismem z dnia 17 maja 2019r., skierowanym do Rady Gminy w
Ornontowicach,  poinformował  o  ustalonej  przez  Kolegium  Sądu  Okręgowego  w  Katowicach  liczbie
ławników wybieranych przez Radę Gminy Ornontowice do poszczególnych sądów:
Do Sądu Okręgowego w Katowicach w liczbie 2 ławników, w tym:
a) 1 ławnik do orzekania w sprawach karnych,
b) 1 ławnik do orzekania w sprawach rodzinnych.
Do Sądu Rejonowego w Mikołowie w liczbie 1 ławnika, w tym:
1 ławnik do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.

Termin zgłaszania kandydatów upłynął w dniu 30 czerwca 2019r. O terminie tym oraz sposobie dokonywania
zgłoszeń opinia  publiczna  była  poinformowana  poprzez  zamieszczenie  stosownych informacji  na  stronie
internetowej a także poprzez wywieszenie stosownej informacji na tablicach ogłoszeń Urzędu Gminy.

Reasumując Zespół ds.  opiniowania kandydatów na ławników tj:
1) kandydatury Pani Sylwii Machulik na ławnika do Sądu Okręgowego w Katowicach,
2) kandydatury Pani Krystyny Bijak na ławnika do Sądu Rejonowego w Mikołowie do orzekania w sprawach
z zakresu prawa pracy
po  przeanalizowaniu  wymogów  formalnych,  wymogów  ustawowych  oraz  na  podstawie  informacji
Komendanta Wojewódzkiego  Policji  w  Katowicach   o  kandydatach  na  ławników zaopiniował  obydwie
kandydatury pozytywnie. 

W dalszej  części  Przewodniczący przystąpił  do dokonania  wyboru Komisji  Skrutacyjnej  proponując aby
skład  Komisji  był  taki  sam  jaki  został  powołany  przy  wyborach  Przewodniczącego  oraz
Wiceprzewodniczącego Rady Gminyw składzie: 

 radny Sebastian Spyra 
 radny Zbigniew Machulik 
 radny Łukasz Machulik 

W temacie składu osobowego Komisji głos zabrał Radca Prawny, który zasugerował aby członkiem Komisji
Skrutacyjnej nie był radny spokrewniony z jednym z kandydatów tj. radny Zbigniew Machulik.

Po krótkiej dyskusji Przewodniczący zaproponował aby w skład Komisji weszli radni: 

 radny Łukasz Machulik (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej),
 radny Sebastian Spyra (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej),
 radny Grzegorz Hawełka (radny wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej).

Kolejno  Przewodniczący Rady przystąpił  do  przeprowadzenia  głosowania  w sprawie  powołania  Komisji
Skrutacyjnej

Głosowano w sprawie: powołania Komisji Skrutacyjnej

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Komisja Skrutacyjna została powołana jednogłośnie.

Kolejno członkowie Komisji Skrutacyjnej wyłonili spośród siebie Przewodniczącego przedmiotowej Komisji
w osobie radnego Sebastiana Spyry.

Skład Komisji Skrutacyjnej:
• radny Sebastian Spyra – Przewodniczący Komisji,
• radny Grzegorz Hawełka – członek Komisji



• radny Łukasz Machulik – członek Komisji

Kolejno Przewodniczący Komisji  skrutacyjnej  przedstawił   regulamin głosowania w wyborach do sądów
powszechnych na kadencję 2020-2023.
W związku  z  brakiem uwag  co  do  treści  w/w regulaminu  Przewodniczący  Rady  Gminy  przeprowadził
głosowanie w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach do sądów powszechnych na kadencję
2020-2023

Głosowano w sprawie:  przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach do sądów powszechnych na kadencję 
2020-2023

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Regulamin głosowania w wyborach do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023 został przyjęty
jednogłośnie - załącznik nr 4 do protokołu.

Członkowie  Komisji  Skrutacyjnej,  zgodnie  z  przyjętym regulaminem,  przygotowali  karty  do głosowania
a następnie przystąpili do ich rozdania.

Po  przeprowadzeniu  tajnego  głosowania  i  przeliczeniu  głosów,  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej
odczytał sporządzone przez Komisję protokoły:

• z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach na
kadencję 2020-2023 - załącznik nr 5 do protokołu.
Zgodnie z jego treścią, kandydat na ławnika, Pani Sylwia Machulik otrzymała:

a) za wyborem kandydata na ławnika - 14 głosów
b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika -   1 głos

Wobec  powyższego,  Komisja  Skrutacyjna  stwierdza,  że  kandydat  na  ławnika  -  Pani  Sylwia  Machulik  -
uzyskała  więcej  głosów  za  wyborem  niż  przeciw  wyborowi  i  została  wybrana  na  ławnika  do  Sądu
Okręgowego w Katowicach.

• protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Mikołowie
do  orzekania   w  sprawach  z  zakresu  prawa  pracy  na  kadencję  2020-2023-  załącznik  nr  6  do
protokołu.
Zgodnie z jego treścią, kandydat na ławnika, Pani Krystyna Bijak otrzymała:
a) za wyborem kandydata na ławnika - 14 głosów
b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika        -               1 głos

Wobec  powyższego,  Komisja  Skrutacyjna  stwierdza,  że  kandydat  na  ławnika  -  Pani  Krystyna  Bijak  -
uzyskała  więcej  głosów  za  wyborem  niż  przeciw  wyborowi  i  została  wybrana  na  ławnika  do  Sądu
Rejonowego w Mikołowie do orzekania  w sprawach z zakresu prawa pracy. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwał:

• Uchwała Nr XII/98/19 w sprawie:  wyboru  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Katowicach -
załącznik     nr   7   do     protokołu,  

• Uchwała Nr XII/98/19 w sprawie:  wyboru  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Mikołowie  do
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy - załącznik     nr   8   do     protokołu,  



6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o analizie oświadczeń majątkowych.
W oparciu o art. 24h ust. 12 Ustawy z dnia 8 marca 1990r. Wójt przedstawił Radzie Gminy  informację o
dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 2018 rok -   załącznik     nr   9   do     protokołu,  

W dalszej części Przewodniczący Rady Gminy przedstawił Radzie Gminy:
• informację  o  dokonanej  analizie  oświadczeń  majątkowych  złożonych  przez  radnych  w  związku

z rozpoczęciem Kadencji Rady Gminy 2018-2023- załącznik nr 10 do protokołu,
• informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 2018 rok złożonych przez radnych -

załącznik     nr   11   do     protokołu,  

7. Sprawozdanie przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami.
Przewodniczący Komisji  Stałych odczytali  kolejno protokoły z poszczególnych posiedzeń Komisji,  które
odbyły się w miesiącu październiku br. Do przedstawionych protokołów nie wniesiono uwag.

8. Sprawozdanie przewodniczącego Klubów Radnych  z prac Klubu między sesjami.
Sprawozdanie z prac Klubu Radnych Dla Ornontowic” między sesjami przedstawił radny Tadeusz Zientek.

9.  Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy Panią Aleksandrę Sewerin.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr XII/100/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice, 
zastała przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   12   do protokołu.  

b) zmian budżetu Gminy na 2019 rok

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt wraz z jego autopoprawką został omówiony w dniu 23 października br., na wspólnym posiedzeniu
Komisji.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmian budżetu Gminy na 2019 rok

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek



Uchwała Nr XII/101/19 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2019 rok, zastała przyjęta jednogłośnie - 
załącznik     nr   13 do protokołu.  

c)  zmiany Uchwały nr X/88/19 Rady Gminy Ornontowice z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie trybu
prac nad projektem uchwały budżetowej.

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt został omówiony w dniu 23 października br., na wspólnym posiedzeniu Komisji.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały nr X/88/19 Rady Gminy Ornontowice z dnia 29 sierpnia 2019 r.
w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr XII/102/19 w sprawie  zmiany Uchwały nr X/88/19 Rady Gminy Ornontowice z dnia 29
sierpnia  2019  r.  w  sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej,  zastała  przyjęta
jednogłośnie - załącznik     nr   14 do protokołu.  

10. Informacje Wójta Gminy.
W  tym  punkcie  Wójt  Gminy  odczytał  informację  o  realizacji  uchwał  Rady  Gminy  i  pracy  Zespołu
Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych złożone podczas
ostatniej  sesji  oraz  podał  informacje  o  realizacji  zadań  strategicznych,  inwestycyjnych,  remontowych  i
pozostałych:

• wymiana nawierzchni chodnika w Ornontowicach przy ul. Zwycięstwa – odbiór końcowy zadania
nastąpił 9.10.2019 r.,

• modernizacja dróg gminnych  – odbiór końcowy zadania nastąpił 9.10.2019 r.,
• modernizacja chodnika dla pieszych na osiedlu przy ul. Akacjowej - odbiór końcowy zadania odbył

się 26.09.2019 r.,
• doświetlenie  ciągów  komunikacyjnych  (ul.  Klonowa)  –  przetarg  na  to  zadanie  odbędzie  się

29.10.2019 r.,
• wymiana oświetlenia ulicznego na obszarze rewitalizacji – podpisanie umowy na realizację zadania

miało miejsce w dniu 24.10.2019 r.,
• Fundusz Dróg Samorządowych – w ramach tego funduszu będzie wykonany sięgacz na ul. Orzeskiej

(nr 63-65) i dwa sięgacze przy ul. Tartacznej,
• Fundacja JSW – kolejny wniosek otrzymał wsparcie z Fundacji tj. wniosek pod nazwą: W krainie

Świętego Mikołaja,
• wykonanie i montaż ulicowskazów – trwa przygotowywanie propozycji graficznych i parametrów 

technicznych wykonania,
• Słoneczna  Gmina  Ornontowice  II  -  podpisano  81  umów,  rekrutacja  z  listy  rezerwowej  7  osób

(rezygnacje pierwotne),

• ocena  Efektywności  PPP odnośnie  budowy oczyszczalni  ścieków Ornontowice Północ –  w dniu
1.10.2019r. podpisano umowę na wykonanie w/w oceny,

• akcja zima - ustalono rewiry i standard utrzymania, akcja rozpocznie się  15 listopada, przewidywany
termin zakończenia 31 marca,

• analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym - złożono opracowanie, które będzie opiniowane
przez Gminną Komisję Urbanistyczną, a następnie przekazane do uchwalenia Radzie Gminy,

• karty ŚKUP - doładowano kolejne karty na miesiąc listopad dla dzieci szkół ponadpodstawowych
dające możliwość darmowych przejazdów,



• bezpłatna komunikacja gminna – przyjmowane są propozycje korekt do rozkładu jazdy do 31.10, z
terminem zmian od 1 grudnia,

• nasadzenia  na  skrzyżowaniu  ulic  Dworcowa-Orzeska  -  uzyskano  zgodę  PZD  i  obecnie  trwają
ustalenia co do wyboru projektu nasadzeń,

• program „Usuwanie folii rolniczej i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej” - trwa
przygotowania do złożenia wniosku do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska,

• bulodrom i place zabaw - od miesiąca listopada do odwołania przedmiotowe obiekty będą zamknięte,
• akcja wywozu odpadów wielkogabarytowych – akcja została zakończona zgodnie z harmonogramem

tj. w dniu 26 października,
• akcja liść – przedmiotowa akacja zostanie przeprowadzona od 4 do 8 listopada,
• Park Gminny i świątynia Dumania - trwają prace związane z przygotowaniem do okresu zimowego, 
• Potok Łąkowy - zakończono prace konserwacyjno-naprawcze na odcinku na północ od ul. Solarnia i

rozpoczęto prace na odcinku pomiędzy ul. Cichą a ul. Nowa,
• ulica Sosonowa - trwają prace związane z karczowaniem i uporządkowaniem terenu,
• kontynuacja  współpracy  pomiędzy  Gminą  Ornontowice  a  Górnikiem  Zabrze  w  ramach  listu

intencyjnego  -  20 października br.,   dzieci  uczęszczające do Klubu Sportowego „Gwarek” oraz
czirlidereki z ornontowickiej szkoły tańca wzięły udział w meczu Ekstraklasy pomiędzy Górnikiem a
ŁKS Łódź,

Na zakończenie Wójt zaprosił  wszystkich na  Mszę Świętą z okazji  Święta Niepodległości - 11 listopada
odbędzie się o godz. 9:00

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionych informacji.

11. Informacje Przewodniczącego Rady.
W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady przedstawił treść  Obwieszczenia  w sprawie ogłoszenia
tekstu  jednolitego  i  rysunku  jednolitego  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego.
W związku z uwagą Radcy Prawnego Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia
Obwieszczenia  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  i  rysunku  jednolitego  uchwały  w  sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Głosowano w sprawie: przyjęcia ogłoszenia tekstu jednolitego i rysunku jednolitego uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz,
Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zbigniew Machulik

Obwieszczenia  Nr  1/2019  Rady  Gminy  Ornontowice  z  dnia  24  października  2019  r.  w  sprawie
ogłoszenia  tekstu  jednolitego  i  rysunku  jednolitego  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego zostało przyjęte zwykłą większością głosów.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  z  prośbą  do  Pani  Naczelnik  WŚPiGG  o  przygotowanie  na  wspólne
posiedzenie wszystkich Komisji Stałych, które będzie miało miejsce w miesiącu listopadzie materiałów czy
też projektów uchwał dotyczących możliwości dofinansowania ekologicznych systemów grzewczych w roku
przyszłym.

12. Interpelacje radnych.
W okresie między sesjami nie wpłynęła żadna interpelacja stąd punkt został wyczerpany.

13. Wolne głosy i wnioski, zapytania radnych.
głos zabrali radni:



• Eugeniusz  Kaczor  zwrócił  uwagę  na  utrudniony  przejazd  samochodów  przez  korytka  ściekowe
(samochody w tym miejscu haczą zderzakami o korytka) znajdujące się przy samym wylocie z ul.
Jarzębinowej w stronę ul. Leśnej (droga z płyt betonowych). W związku z powyższym radny Kaczor
zwrócił się z prośbą o możliwość rozważenia zabezpieczenia przejazdu przez w/w korytka.
W odpowiedzi Wójt poinformował, iż przedmiotowy temat zostanie rozeznany.

• Wojciech Kubicki zwrócił się z prośbą o uporządkowanie stanu chodnika biegnącego wzdłuż nasypu
kolejowego  od.  ul.  Słonecznej  w  kierunku  ul.  Bocznej  a  także  rozważenie  możliwości
uporządkowanie drzewostanu w tym rejonie przed nastaniem okresu zimowego. 

• Aleksandra Krzemińska zwróciła się z prośbą wykonanie zadaszenia przystanku przy ul. Żabik.

Idąc dalej głos zabrał Wójt Pan Marcin Kotyczka oraz Naczelnik WRiI Pani Beata Drobny, którzy w postaci
prezentacji  multimedialnej  przedstawili  analizę  budżetu  Gminy  za  lata  2014-2018  oraz  zestawienie
propozycji  Komisji  Rady  Gminy  i  Klubu Radnych  „Dla  Ornontowic” do  budżetu  Gminy na  rok  2020.
Informacje przedstawione w w/w prezentacji dotyczyły m.in.: średniego wykonania wydatków ogółem za
lata 2014-2018, średniego wykonania dochodów ogółem za lata 2014-2018, średniego wykonania wydatków
majątkowych  za lata 2014-2018,  średniego wykonania wydatków majątkowych w stosunku do wykonania
wydatków ogółem za lata  2014-2018 oraz  zestawienie propozycji Komisji Rady Gminy i Klubu Radnych
„Dla Ornontowic” do budżetu Gminy na rok 2020.
Jak podkreślił Wójt głównym celem przedstawienia powyższego tematu było wskazanie na jakim poziomie
finansowym   kształtują  się  propozycje  podane  przez  Komisje  Rady  Gminy  i  Klub  Radnych  „Dla
Ornontowic” do budżetu Gminy na rok 2020.

14. Zamknięcie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył sesję.

Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                                              

          Henryk Nieużyła

Przygotowała: K. Posiłek
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


